



### **Protokoll Folkrace nr 3**

Möte i samband med förarträff i Växjö  
26/10-08

#### **Medverkande folkracekommittén:**

Peter Dahl SGA  
P-O Leandersson  
Sandra Tidman, sekr.  
Kerstin Sundberg

**§ 14 Mötet öppnades**

**§ 15 Agenda till förarträff**

**§ 16 Den 18 januari**

**§ 17 Tävlingskontrollant**

**§ 18 Tävlingssekreterare**

**§ 19 Luciaracet**

**§ 20 Mötet avslutades**

**§ 14 Mötet öppnades**

**§ 15 Agenda till förarträff**

Vi gick igenom vad vi skulle ta upp på förarträffen.

**§ 16 Den 18 Januari**

Den 18 januari är det domarkurs, vagnboksutfärdarträff samt förar - och arrangörsträff i Växjö.

**§ 17 Tävlingskontrollant**

Det kommer ut en lista över godkända tävlingskontrollanter till 2009.

**§ 18 Tävlingssekreterare**

Sandra har blivit tillfrågad om vi kan ordna en kurs för tävlingssekreterare. Det är klubbarna själva som får anordna det genom SISU och ev. bjuda in andra klubbar.

Om en klubb vill ha hjälp inför en tävling med sekretariatet kan Sandra tänka sig åka till den klubben och hjälpa till om hon har möjlighet.

**§ 19 Luciaracet**

Kerstin åker till Luciaracet i Jönköping 13 december som vår representant.

**§ 20 Mötet avslutades**

Vid pennan

Sandra Tidman